
   
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

03.06.2021                                          м. Черкаси                                              № 4 

 

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 6  

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Журба С. В.  

секретар комісії – Сущенко Л. М. 

члени комісії: Волгіна С. І. (з питань №№ 3-10), Зирянова З. Г., Качан Н. Г., 

Кондрацький М. І.  

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Добрянська І. І., Судакевич В. Г. 

 

Присутні запрошені: 

1. Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

2. Колчев 

Борис Володимирович  

- заступник головного лікаря КНП 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради» 

3. Лакуста 

Наталія Михайлівна 

 

- заступник головного лікаря КНП 

«Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради» 

4. Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного 

забезпечення та роботи з персоналом 

виконавчого апарату обласної ради 

5. Мушієк 

Михайло Григорович 

- заступник голови Черкаської обласної 

ради 

6. Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань 

оренди управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради 

7. Ніколенко  

Валентина Максимівна 

- директор Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація»  



2 
 

8. Новіцкас  

Любов Іванівна  

 

- директор комунального закладу 

«Чигиринський навчально-

реабілітаційний центр Черкаської 

обласної ради» 

9.  Парамонов 

Віктор Володимирович 

- директор КНП «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» 

10. Павлюк 

Олександр 

Олександрович 

- заступник директора Департаменту 

соціального захисту населення Черкаської 

ОДА 

11. Пилипенко  

Марія Петрівна 

 

- директор КЗ «Черкаський навчально-

реабілітаційний центр Черкаської 

обласної ради» 

12. Покатілова 

Оксана Іванівна 

- начальник Служби у справах дітей 

Черкаської ОДА 

13. Савенко 

Юрій Павлович 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

14. Сімушіна 

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти і 

науки Черкаської ОДА  

15. Юдіна 

Юлія Володимирівна 

 

- в. о. директора КНП «Черкаський 

обласний центр планування сім’ї та 

репродукції людини Черкаської обласної 

ради» 

 
Список реєстрації запрошених додається до протоколу (додаток 1). 

У засіданні взяли участь перший заступник голови обласної ради 

Сущенко Р. В., заступники голови обласної ради: Доманський В. М., 

Лісовий С. М. 

 
Порядок денний: 

1. Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО «ГОРОДИЩЕНСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА 

АПТЕКА № 86»  
Доповідає: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 
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2. Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧИГИРИНСЬКИЙ НАВЧАЛЬНО-РЕАБІЛІТАЦІЙНИЙ ЦЕНТР 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ»  
Доповідають: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Сімушіна  

Оксана Іванівна 

- заступник начальника Управління освіти і науки 

Черкаської ОДА 

3. Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ПЛАНУВАННЯ СІМ’Ї ТА РЕПРОДУКЦІЇ ЛЮДИНИ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ»  

Доповідають: 

Нелезенко 

Ніна Петрівна 

- головний спеціаліст відділу з питань оренди 

управління об’єктами спільної власності 

територіальних громад області виконавчого апарату 

обласної ради 

Савенко 

Юрій Павлович 

- начальник Управління охорони здоров’я Черкаської 

ОДА 

4. Про обласну програму забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа, на 2021-2023 роки  

Доповідає: 

Покатілова 

Оксана Іванівна 

- начальник Служби у справах дітей Черкаської ОДА 

5. Про внесення змін у додаток до обласної комплексної програми 

«Турбота» на 2021-2027 роки  

Доповідає: 

Павлюк 

Олександр 

Олександрович 

- заступник директора Департаменту соціального 

захисту населення Черкаської ОДА 

6. Про   внесення   змін до   рішення   обласної  ради  від 24.12.2020  

№ 4-8/VIII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів Черкаської ОДА 

7. Про недоцільність здійснення державно-приватного партнерства  

Доповідає: 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник управління юридичного забезпечення та 

роботи з персоналом виконавчого апарату обласної 

ради 
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8. Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ НЕКОМЕРЦІЙНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ОНКОЛОГІЧНИЙ 

ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» на укладання договору 

фінансового лізингу на придбання медичного обладнання  

Доповідає: 

Мушієк 

Михайло Григорович 

- заступник голови Черкаської обласної ради 

9. Про здійснення державно-приватного партнерства у формі концесії 

«Оновлення КНП «Черкаський онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради»  

Доповідає: 

Савенко 

Юрій Павлович 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

10. Про можливість придбання лінійного прискорювача шляхом 

укладення договору фінансового лізингу»  

Доповідає: 

Савенко 

Юрій Павлович 

- начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської ОДА 

 

Голосування за порядок денний: 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

Порядок денний затверджено. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

«Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО 

«ГОРОДИЩЕНСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА № 86». 

Доповідач повідомила, що комунальне підприємство «Городищенська 

центральна районна аптека № 86» (далі - Підприємство) є комунальним 

унітарним підприємством з лікарського (медикаментозного) забезпечення 

населення, закладів охорони здоров’я, інших закладів, підприємств та 

організацій, що має підвідомчі аптеки, що знаходяться на його балансі, як 

відокремлені структурні підрозділи (6 аптек, 10 аптечних пунктів).  

За результатами фінансово-господарської діяльності за І квартал 2021 

року Підприємством отримано збиток у розмірі 224,3 тис. грн. 

Внаслідок підвищення конкуренції на ринку реалізації лікарських 

засобів та виробів медичного призначення, конкурентоздатність 

Підприємства знижується через неможливість значного зниження його 

витрат. 

Одним із дієвих способів уникнути накопичення нових боргів 

зазначеного Підприємства є прийняття обласною радою рішення щодо 
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припинення його діяльності у результаті реорганізації шляхом приєднання до 

ЧОКП «Фармація».  

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 2). 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ГОРОДИЩЕНСЬКА ЦЕНТРАЛЬНА 

РАЙОННА АПТЕКА № 86» та рекомендувати до розгляду на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 4/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення 

«Про припинення юридичної особи - КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 

«ЧИГИРИНСЬКИЙ НАВЧАЛЬНО-РЕАБІЛІТАЦІЙНИЙ ЦЕНТР 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлено у зв’язку зі зверненням 

Управління освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації щодо 

прийняття рішення стосовно реорганізації комунального закладу 

«Чигиринський навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради» 

шляхом приєднання до юридичної особи комунального закладу «Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради». 

Реорганізація Чигиринського НРЦ шляхом приєднання до Черкаського 

НРЦ з подальшим функціонуванням як відокремленого структурного 

підрозділу дасть змогу отримувати спеціальну освіту та реабілітацію дітям 

Чигиринської об’єднаної громади, які цього потребують, забезпечить їх 

соціалізацію та збереже можливість проживання у родинах. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сущенко Р. В. поінформував про плани щодо направлення дітей з 

прифронтової зони до Чигиринського навчально-реабілітаційного центру для 

проходження ними реабілітації. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи - 

КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД «ЧИГИРИНСЬКИЙ НАВЧАЛЬНО-

РЕАБІЛІТАЦІЙНИЙ ЦЕНТР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 4/2 додається до протоколу (додаток 5). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0   «Не голосували» – 0 
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До засідання приєдналась Волгіна С. І. 

3. СЛУХАЛИ:  

Нелезенко Н. П., яка повідомила членам комісії, що проєкт рішення 

обласної ради «Про припинення юридичної особи – КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ПЛАНУВАННЯ СІМ’Ї ТА РЕПРОДУКЦІЇ ЛЮДИНИ ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ» підготовлено з метою належного забезпечення надання 

медичної доступної та якісної перинатальної допомоги в області, 

ефективного управління комунальним майном та оптимізації видатків 

обласного бюджету. 

Доповідач повідомила, що основними структурними підрозділами КНП 

«Черкаський обласний центр планування сім’ї та репродукції людини 

Черкаської обласної ради» (далі – Центр) є центр пренатальної 

ультразвукової діагностики, медико-генетичний центр та центр планування 

сім’ї.  

На сьогодні основна діяльність Центру здійснюється в орендованих 

приміщеннях перинатального центру КНП «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради».  

Водночас, в оперативному управлінні на балансі Центру обліковується 

частина приміщень, розташованих за адресою м. Черкаси, вулиця 30 років 

Перемоги, будинок 16/1, який Центр здає в оренду, де наразі також 

розташовано тимчасовий інфекційний стаціонар КНП «Черкаська міська 

інфекційна лікарня».  

Згідно зі штатним розписом в Центрі рахується 58,5  штатних посад. 

Аналіз показників фінансово-господарської діяльності Центру 

свідчить, що основним джерелом забезпечення діяльності закладу є договір з 

Національною службою здоров’я України, що унеможливлює забезпечення 

повноцінного його функціонування.  

На сьогодні закладом заявляється незабезпеченість видатків на 

проведення розрахунків із заробітної плати та інших поточних видатків та 

неможливість самостійно вирішити питання фінансування цих видатків. 

Збереження та подальший розвиток Центру можливо забезпечити 

поєднавши роботу даного закладу з роботою обласного перинатального 

центру, який діє на базі КНП «Черкаська обласна лікарня Черкаської 

обласної ради».  

Перинатальний центр є структурним підрозділом КНП «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради», в якому передбачається надання 

високоспеціалізованої медичної допомоги в умовах цілодобового стаціонару, 

денного стаціонару й амбулаторних умовах переважно найбільш важкому 

контингенту вагітних, породіль, новонароджених дітей, а також жінкам з 

порушенням репродуктивної функції, що потребують високої інтенсивності 

лікування та огляду на основі використання новітніх технологій з доведеною 

ефективністю. 
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Питання реорганізації комунального некомерційного підприємства 

«Черкаський обласний центр планування сім’ї та репродукції людини 

Черкаської обласної ради» шляхом приєднання до юридичної особи - 

комунальне некомерційне підприємство «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» погоджено на зборах трудових колективів 

зазначених закладів. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 6). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кондрацький М. І. поцікавився, чи весь персонал Центру буде 

працевлаштований. 

Нелезенко Н. П. поінформувала, що в результаті реорганізації Центру 

планується скорочення 19 шт. од. (26 осіб), з них 10,25 вакантних посад. 

Сума економії від скорочення становитиме близько 205 тис. грн на місяць, 

або - 2,5 млн грн. на рік. 

В обговоренні взяли участь Журба С. В., Доманський В. М. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проєкт рішення «Про припинення юридичної особи – 

КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ПЛАНУВАННЯ СІМ’Ї ТА РЕПРОДУКЦІЇ ЛЮДИНИ 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 4/3 додається до протоколу (додаток 7). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Покатілову О. І., яка ознайомила членів комісії з уточненим проєктом 

рішення обласної ради «Про обласну програму забезпечення житлом дітей-

сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа, на 

2021-2023 роки».  

Доповідач повідомила, що зазначена програма розроблена з метою 

захисту житлових прав дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського 

піклування, та осіб з їх числа, надання їм соціального житла, придбання 

житла для постійного проживання, виплати грошової компенсації дітям 

вказаної категорії для придбання ними житла. 

Прийняття рішення сприятиме вчасному взяттю дітей на квартирний 

облік, що в подальшому дасть можливість забезпечити їх соціальним або 

власним житлом чи виплатити грошову компенсацію для придбання ними 

житла. 

Уточнений проєкт рішення додається до протоколу (додаток 8). 

 

ВИРІШИЛИ: 
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підтримати уточнений проєкт рішення «Про обласну програму 

забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського 

піклування, та осіб з їх числа, на 2021-2023 роки» та рекомендувати до 

розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

Висновок № 4/4 додається до протоколу (додаток 9). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» –  

 

5. СЛУХАЛИ:  

Павлюка О. О., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін у додаток до обласної комплексної 

програми «Турбота» на 2021-2027 роки» передбачається будівництво 

інтегрованих спортивно-ігрових майданчиків з урахуванням потреб осіб з 

інвалідністю та дітей з інвалідністю. 

Метою підготовки проєкту рішення є створення безбар’єрного 

середовища для людей та дітей з інвалідністю, організації їх дозвілля, 

спортивної діяльності, естетичного виховання, залучення більшої кількості 

дітей до занять спортом, виховання у них толерантного ставлення до людей з 

інвалідністю, повноцінне входження таких осіб у соціальний простір, 

подолання ізоляції від суспільства. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 10). 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати внесення змін у додаток до обласної комплексної 

програми «Турбота» на 2021-2027 роки щодо поліпшення соціально-

побутового обслуговування ветеранів війни та праці, одиноких 

непрацездатних громадян та інших соціально вразливих верств населення 

шляхом будівництва інтегрованих спортивно-ігрових майданчиків з 

урахуванням потреб осіб з інвалідністю та дітей з інвалідністю, а також 

проєкт рішення «Про внесення змін у додаток до обласної комплексної 

програми «Турбота» на 2021-2027 роки». 

2. Рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради 

підготовлений проєкт рішення. 

 

Висновок № 4/5 додається до протоколу (додаток 11). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

планується внести до обласного бюджету Черкаської області на 2021 рік. 

Доповідач повідомила, що проєктом рішення «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-8/VIII» передбачається:  
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виділення 72,750 тис. грн для придбання та монтажу дитячого 

майданчика на території КНП «Черкаська обласна психіатрична лікарня 

Черкаської обласної ради»;  

2 500,0 тис. грн на реконструкцію обласного центру променевої терапії 

та радіаційної онкології КНП «Черкаський обласний онкологічний диспансер 

Черкаської обласної ради» з прибудовою процедурного кабінету з метою 

встановлення медичного лінійного прискорювача; 

зменшення на 1 950,0 тис. грн видатків при проведенні ремонту 

рентгенологічного обладнання КНП «Черкаська обласна дитяча лікарня 

Черкаської обласної ради та, відповідно, збільшення видатків споживання 

загального фонду. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 12). 

В обговорені взяли участь Зирянова З. Г., Доманський В. М., 

Мушієк М. Г., Сущенко Р. В. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

Парамонов В. В. пояснив, що збільшення суми на виготовлення 

проєктно-кошторисної документації для будівництва бункера з метою 

встановлення медичного лінійного прискорювача зумовлене потребою у 

розробці документації для побудови універсального технологічного 

приміщення для встановлення необхідного обладнання. 

 
ВИРІШИЛИ: 

підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проєкт 

рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 24.12.2020 № 4-

8/VIII» та рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради.  

 
Висновок № 4/6 додається до протоколу (додаток 13). 

 
«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 
7. СЛУХАЛИ:  

Мазур Л. О., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про недоцільність здійснення державно-приватного 

партнерства». 

Доповідач повідомила, що на адресу Черкаської обласної ради 

надійшла пропозиція від ТОВ «Хелскер Солюшн» щодо інвестиційного 

проєкту у сфері медицини (радіотерапія), яка складається з техніко-

економічного обґрунтування здійснення державно-приватного партнерства 

для реалізації проєкту оновлення КНП «Черкаський обласний онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради» та фінансової моделі. 

З метою вивчення доцільності реалізації проєкту оновлення КНП 

«Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради»  
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виконавчим апаратом обласної ради проведено розгляд та оцінку техніко-

економічного обґрунтування здійснення державно-приватного партнерства.  

Відповідно до Порядку та Методики аналізу ефективності здійснення 

державно-приватного партнерства підготовлено Висновок про недоцільність 

здійснення державно-приватного партнерства у формі концесії щодо 

оновлення комунального некомерційного підприємства «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради».  

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 14). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кондрацький М. І. запропонував доповнити назву проєкту рішення 

назвою «ТОВ «Хелскер Солюшн» задля уникнення непорозумінь при 

прийнятті рішення з цього питання. 

В обговоренні взяли участь Лісовий С. М., Доманський В. М., 

Мушієк М. Г., Зирянова З. Г. 

Мазур Л. О. пояснила, що, відповідно до Закону України «Про 

державно-приватне партнерство», Порядку проведення аналізу ефективності 

здійснення державно-приватного партнерства, Методики аналізу 

ефективності здійснення державно-приватного партнерства та Методики 

виявлення ризиків здійснення державно-приватного партнерства, їх оцінки та 

визначення форми управління ними, за результатами аналізу ефективності 

складається один з таких висновків: про доцільність прийняття рішення про 

здійснення державно-приватного партнерства або про недоцільність 

прийняття рішення про здійснення державно-приватного партнерства.  

Журба С. В. поставила на голосування пропозицію підтримати проєкт 

рішення «Про недоцільність здійснення державно-приватного партнерства». 

 

«За» – 1,   «Проти» – 1,   «Утрималися» – 4,   «Не голосували» – 0. 

 

За результатами розгляду й обговорення інформації начальника 

управління юридичного забезпечення та роботи з персоналом виконавчого 

апарату обласної ради Мазур Л. О. проєкт рішення обласної ради «Про 

недоцільність здійснення державно-приватного партнерства» не набрав 

необхідної кількості голосів на підтримку і тому не може бути 

рекомендованим постійною комісією обласної ради з питань охорони 

здоров’я та соціального захисту населення до розгляду на пленарному 

засіданні сесії обласної ради. 

 

Висновок № 4/7 додається до протоколу (додаток 15). 

 

8. СЛУХАЛИ:  

Мушієка М. Г., який повідомив членам комісії, що проєктом рішення 

обласної ради «Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ 

НЕКОМЕРЦІЙНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ОНКОЛОГІЧНИЙ ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» на 
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укладання договору фінансового лізингу на придбання медичного 

обладнання» передбачається надання дозволу зазначеному підприємству на 

укладання лізингу строком на 36 місяців на суму, що не перевищує 

60 000 000,00 грн.  

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 16). 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Парамонов В. В. повідомив, що договір на надання медичних послуг з 

НСЗУ був укладений із запізненням, що викликало проблеми і з виплатою 

заробітної плати працівникам, і з функціонуванням закладу загалом. Діючий 

договір включає 14 пакетів послуг загальна вартість яких становить 

164 541 642,24 грн. 

Найбільшим пакетом є «радіологія», який становить 31% фінансування 

КНП «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради». 

У разі прийняття власником КНП «Черкаський обласний онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради» рішення про забезпечення надання 

променевої терапії лінійним прискорювачем шляхом державно-приватного 

партнерства, відповідно до законодавства України приватний партнер 

претендуватиме на 70-90% пакету радіологічних послуг. Це не може не 

позначитись на серйозному недофінансуванні КНП «Черкаський обласний 

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» та, в першу чергу, на 

онкологічних хворих. 

Директор онкодиспансеру заявив про бажання і можливість 

комунального закладу успішно конкурувати на ринку надання медичних 

послуг. 

Журба С. В. поцікавилась середньою заробітною платою працівників 

закладу. Керівник онкоцентру повідомив, що середня заробітна плата 

становить більше 10 тис. грн. 

В обговоренні взяли участь Сущенко Р. В., Журба С. В. 

Парамонов В. В. пояснив потребу у будівництві бункеру тим, що всі 

наявні приміщення в онкодиспансері зайняті працюючими кобальтовими 

машинами. 

Сущенко Л. М. наголосила на необхідності врахування думки 

директора КНП «Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» стосовно претензій концесіонера на 70-90% пакету 

радіологічних послуг у випадку заключення договору з приватним 

партнером. 

Зирянова З. Г. поцікавилась, як укладення договору про державно-

приватне партнерство чи про фінансовий лізинг може вплинути на вартість 

лікування для пацієнтів. 

Лісовий С. М. висловив думку про важливість створення двох комісій, 

які досконало вивчать питання про особливості укладання договору 

фінансового лізингу, а також про здійснення державно-приватного 
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партнерства у формі концесії. Звіти цих комісій допоможуть прийняти 

виважене рішення щодо шляху придбання медичного лінійного 

прискорювача.  

Парамонов В. В. повідомив, що завдяки укладеним з НСЗУ договорам 

онкодиспансер має змогу самостійно виплачувати договір лізингу. 

Журба С. В. пояснила, що послуги на медичні послуги в комунальному 

закладі не можуть бути платними для пацієнта, інакше договір про оплату 

таких послуг з НСЗУ буде розірваний. 

Поставила на голосування пропозицію підтримати проєкт рішення 

«Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ НЕКОМЕРЦІЙНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ОНКОЛОГІЧНИЙ 

ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

 

«За» – 2,   «Проти» – 1,   «Утрималися» – 3,   «Не голосували» – 0. 

 

За результатами розгляду й обговорення інформації депутата 

Черкаської обласної ради Мушієка М. Г. проєкт рішення обласної ради «Про 

надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ НЕКОМЕРЦІЙНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ОНКОЛОГІЧНИЙ 

ДИСПАНСЕР ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» на укладання договору 

фінансового лізингу на придбання медичного обладнання» не набрав 

необхідної кількості голосів на підтримку і тому не може бути 

рекомендованим постійною комісією обласної ради з питань охорони 

здоров’я та соціального захисту населення до розгляду на пленарному 

засіданні сесії обласної ради. 

 

Висновок № 4/8 додається до протоколу (додаток 17). 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Савенка Ю. П., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про здійснення державно-приватного партнерства у формі концесії 

«Оновлення КНП «Черкаський онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради» підготовлено з метою визначення можливості здійснення державно-

приватного партнерства у формі концесії «Оновлення КНП «Черкаський  

онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» для забезпечення 

надання спеціалізованої медичної допомоги. 

Доповідач повідомив, що проєктом рішення передбачається доручити 

виконавчому апарату Черкаської обласної ради розглянути пропозицію про 

здійснення державно-приватного партнерства у формі концесії «Оновлення 

КНП «Черкаський онкологічний диспансер Черкаської обласної ради» та 

протягом 30 календарних днів з дати надходження вказаної пропозиції 

провести її аналіз ефективності відповідно до Методики проведення аналізу 

ефективності здійснення державно-приватного партнерства. 

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 18). 

 

https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/z0399-12#n47
https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/z0399-12#n47
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про здійснення державно-приватного 

партнерства у формі концесії «Оновлення КНП «Черкаський онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради» та рекомендувати до розгляду на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 4/9 додається до протоколу (додаток 19). 

 

«За» – 5,   «Проти» – 1,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

10. СЛУХАЛИ:  

Савенка Ю. П., який повідомив членам комісії, що проєкт рішення 

«Про можливість придбання лінійного прискорювача шляхом укладення 

договору фінансового лізингу» підготовлено з метою визначення можливості 

придбання лінійного прискорювача для КНП «Черкаський онкологічний 

диспансер Черкаської обласної ради» у формі фінансового лізингу.  

Доповідач повідомив, що проєктом рішення передбачається доручити 

виконавчому апарату Черкаської обласної ради розглянути можливість 

надання дозволу КНП «Черкаський онкологічний диспансер Черкаської 

обласної ради» на укладення договору фінансового лізингу для придбання 

лінійного прискорювача.  

Проєкт рішення додається до протоколу (додаток 20). 

 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення «Про можливість придбання лінійного 

прискорювача шляхом укладення договору фінансового лізингу» та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 4/10 додається до протоколу (додаток 21). 

 

«За» – 6,   «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосували» – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           С. ЖУРБА 

 

 

Секретар постійної комісії                                                       Л. СУЩЕНКО 

 


